

Re- registration Form 2021-2022

Student's Name :

Current Grade :

Section :

- I am willing to register my son / daughter for the next academic year.
 I am not willing to register my son / daughter for the next academic year.

If not, please state the reason

.....
.....

Re- registration procedures:

Please fill in this form and send it back to the Admission Department. An amount of **500 AED** per student will be required as a re-registration fee (**Non-refundable**).

Notes:

1. Students will not be re-registered until this form is returned to the Admission Department and an amount of **500 AED** per student is paid as a re-registration fee. This can be done online (the admission team will provide you with more details about how to pay online) or directly with the accountants in the school.
2. Parents with Siblings in the school will be given preference for registering new students, provided that the students pass the admission exam.
3. New Admission is open now for KG1 to Gr. 12 till seats are filled.
4. The school does not guarantee the availability of a seat unless the registration is completed by **April 29th 2021**.

Name of Parent : Signature :

Mobile 1 : Mobile 2 :

WhatsApp : Landline :

E-mail :

Receipt No :

Stamped & signed by Accounts Department :

طلب إعادة التسجيل

2022-2021

اسم الطالب / الطالبة :

الصف الحالي : القسم :

- أرغب بتسجيل ابني / ابنتي للسنة الدراسية القادمة.
 لا أرغب بتسجيل ابني / ابنتي للسنة الدراسية القادمة.

إذا لا، يرجى ذكر السبب :

.....
.....

إجراء إعادة التسجيل :

يرجى ملء الأستارة وإرسالها إلى قسم التسجيل في المدرسة سيتم طلب 500 درهم لكل طالب كرسوم إعادة تسجيل (غير قابلة للاسترداد).

ملاحظة :

1. لن يتم تسجيل الطالب حتى يتم إرجاع هذا النموذج إلى قسم التسجيل و يتم دفع 500 درهم لكل طالب. يمكنك دفع المبلغ عبر الأنترنت (سيقوم قسم التسجيل بتزويدك بمزيد من التفاصيل حول كيفية الدفع عبر الأنترنت) أو يمكنك القدوم مباشرة إلى المدرسة.
2. سيتم منح الطلبة الذين لهم أشقاء في المدرسة الأولوية بالتسجيل، بشرط أن يجتاز الطلاب امتحان القبول.
3. القبول الجديد من الروضة الأولى إلى الصف الثاني عشر مفتوح إل أن يتم ملء المقاعد.
4. مجال عدم اكمال التسجيل بحلول 29 أبريل 2021 لن يتم ضمان المقعد.

اسم ولي الامر : التوقيع :

رقم الهاتف : رقم الهاتف (آخر) :

الواتس آب : الهاتف الأرضي :

الإيميل :

رقم الإيصال :

ختم و توقيع قسم الحسابات :